Notice No.: 1819071



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

E-mail

Web Page: www.stclare.edu.hk

: info@stclare.edu.hk

Tel: 2817 1764

Fax: 2855 8420

12th April, 2019

Dear Parents,

The Territory-wide System Assessment (TSA) for S.3 students

Please be informed that the Territory-wide System Assessment (TSA) for S.3 students will be held in school in the schedule below:-

Oral Assessment

Date: 30 April 2019

Time: 8:45 a.m. to 11:30 a.m.

(In case of bad weather or emergency, the assessment would be deferred to 3 May 2019.)

Written Assessments

Date: 18 June 2019 and 19 June 2019 Time: 8:00 a.m. to 12:00 noon

(In case of bad weather or emergency, the assessment would be deferred to 21 June 2019.)

The Territory-wide System Assessment (TSA) is a very important assessment administered at the territory level in which all S.3 students must participate in it. Kindly remind your daughter to attend school punctually and attempt the assessment seriously. All S.3 students are required to report to school at normal time and lessons will resume normal after the TSA on 30th April, 2019. For the TSA that will take place during the exam period on 18th and 19th June, 2019, school bus service will be provided to take students home after the assessment. Kindly refer to the details of the special school bus service from the final exam timetable.

Thank you for your attention.

Mrs. Cherry Chan Principal Notice No.: 1819071

Yours sincerely,

To: St. Clare's Girls' School

The Territory-wide System Assessment (TSA) for S.3 students

We have read the above letters and are aware of the arrangement of the Territory-wide System Assessment.

Student Name	Parent's Signature
lass & Class Number	Date

Notice No.: 1819071



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.edu.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

中三全港系統性評估

香港考試及評核局將為中三學生舉辦「全港系統性評估」,詳情如下:

說話評估

日期:四月三十日

時間:上午八時四十五分至上午十一時三十分

(如受惡劣天氣或其他突發事情影響,評估日期將順延至五月三日)

紙筆評估

日期:六月十八日及六月十九日 時間:上午八時正至中午十二時正

(如受惡劣天氣或其他突發事情影響,評估日期將順延至六月二十一日)

「全港系統性評估」為極重要的階段性評估,所有中三學生必須參加,故請家長督促 貴子弟準時回校及認真應試。學生於四月三十日如常上課,完成說話評估後,須照常上課。六月十八日及六月十九日為學校考試期間,校車早上如常接載學生上學。完成評估後,學生可按期終考試時間表上所列的校車路線及時間,乘坐校車回家。

此致

中三 貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一九年四月十二日